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Hierbij maak ik, namens mts. E. en K. Neve, bewaar tegen de aangekondigde wijziging van stikstof- 
en fosfaatexcretie op basis van het volgende.
Het huidige kabinet heeft gekozen om in haar beleid te sturen richting het sluiten van kringlopen, het 
streven naar volhoudbare landbouw en het stimuleren van de verkoop van streekproducten. Wij staan 
volledig achter dit standpunt. De Nederlandse vleesveehouderij is bij uitstek een sector die hier in haar 
bedrijfsvoering al jaren op is ingericht. Runderen worden ingezet voor natuurbeheer, het gemiddelde 
antibioticagebruik is de laagste van alle diersectoren en onze dieren worden op stro gehouden in pot- 
en hellingstallen. De stromest uit dit systeem is zeer waardevol voor de bodemstructuur en – bij 
vroege toediening – van onschatbare waarde voor de weidevogelstand in ons land.
Door de nieuwe normen moeten wij stromest afvoeren die we niet hebben, omdat onze koeien ‘op 
papier’ meer mest produceren dan in werkelijkheid het geval is. Dat zou betekenen dat wij onze koeien 
jaarrond op stal moeten houden om genoeg mest te produceren, zodat dit afgevoerd kan worden. Dit 
heeft mogelijk ook nog tot gevolg dat deze waardevolle stromest afgevoerd wordt naar andere 
bedrijven, terwijl wij  voor ons eigen land kunstmest zouden moeten gebruiken. In het kader van de 
kringlooplandbouw zou dit een hele tegenstrijdige ontwikkeling zijn. 
Verder heeft er geen overleg plaatsgevonden met vertegenwoordigers van de vleesveesector. Daardoor 
is er niet goed in kaart gebracht wat de negatieve gevolgen zijn voor de sector. 
Wij willen u vragen de tabellen voor vleesvee ongemoeid te laten tot en met 2021, en met de sector in 
gesprek te gaan zodat het ministerie meer kennis krijgt van onze mooie sector. Het zou een goede 
ontwikkeling zijn als vleesvee eigen diercategorieën krijgt, gekoppeld zijn aan de juiste excretie die 
aansluit bij de praktijk. Door een duidelijke splitsing tussen melkleverende en niet-melkleverende 
bedrijven, kan er beleid ontwikkeld worden dat wél past bij de werkwijze van onze sector. 
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